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P r o t o k ó ł   Nr XXXIX/2014 

 

z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 6 maja 2014 r. odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Gminy w Zarszynie. ul. Bieszczadzka 74  

 

Początek sesji godz. 12:00     zakończenie – godz. 13:10 

 

Radni obecni: 

 

1. Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz 

3. Burczyk Stanisław 

4. Bałut Krzysztof 

5. Gierad Alfreda 

6. Malik Adam 

7. Małek Janusz 

8. Mindur Andrzej 

9. Orybkiewicz Jan 

10. Stączek Jerzy 

11. Szajna Anna 

12. Trygar Krystyna 

13. Tutak Piotr 

14. Twarda Renata 

 

Radni nieobecni: 

 

1. Wojciech Niemiec 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

 

- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn    - Pan Zbigniew Dec 

- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 

- Skarbnik Gminy       - Pani Ryszarda Mikołajek 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy i referatów w Urzędzie Gminy 

- Sołtysi 

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Zarszyn. 
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4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z realizacji uchwał 

Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia środków finansowych pochodzących z Funduszu 

Spójności na realizację  zadania „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zarszyn” 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zarszyn.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania inwestycyjnego  pn. „Wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej w Odrzechowej- 

etap II”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „ Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Pastwiska”. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

 

Ad. 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który  na wstępie 

powitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 14 radnych. Obrady były zatem prawomocne do podejmowania  uchwał. 

 

Ad. 2. Nie wprowadzono zmian w porządku obrad ustalonym przez Przewodniczącego Rady 

Gminy.  

 

Ad. 3. Nie wniesiono propozycji i uwag do protokołu  Nr XXXVIII z sesji  Rady Gminy 

Zarszyn.  

 

Ad. 4. W punkcie interpelacje radnych – interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami ,  

a także z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności 

poszczególnych referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 

 

Nad złożonymi sprawozdaniami w dyskusji głos zabrali : 

- Radna Alfreda Gierad zapytała,  jakie procedury prawne należy zastosować celem dokonania 

ujednolicenia  tekstu  Statutu Sołectwa Odrzechowa w związku z trzykrotnymi już zmianami 

wprowadzonymi do  Statutu.  

 

- Radna Krystyna Trygar poprosiła o przybliżenie zagadnień związanych z uczestnictwem  

w szkoleniu pn. „Zasady organizowania loterii fantowej”, wyrażając zainteresowanie 

ewentualnymi zmianami  w tym zakresie. 
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- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej odpowiedział, że w związku z tym, iż   Statut Sołectwa 

Odrzechowa był już zmieniany kilkakrotnie,  obecnie zostanie opracowane obwieszczenie  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Odrzechowa. 

- Pani Bogumiła Bętkowska Kierownik Referatu Kultury Zdrowia i Promocji Gminy  

zaznaczyła, iż uczestniczyła w szkoleniu dotyczącym „Zasad organizowania loterii fantowej”. 

W oparciu o wiedzę przekazaną na szkoleniu zaznaczyła, że przepisy regulujące te kwestie nie 

zmieniły się i nadal obowiązuje powiadamianie odpowiednich instytucji o zamiarze 

organizowania loterii jak też obowiązek  dokonywania  stosowanych opłat. Zadeklarowała, że  

wszystkie organizacje pozarządowe działające na terenie Gminy otrzymają szczegółowe  

materiały  z tego szkolenia dotyczące zasad postępowania  w w/w zakresie.  

 

Rada Gminy przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Ad. 6. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia środków 

finansowych pochodzących z Funduszu Spójności na realizację  zadania „Plan gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Zarszyn” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  

i Środowisko. 

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż  w związku z otrzymanym w dniu 

20 marca 2014 r.  pismem z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie  informującym o pozytywnej ocenie wniosku oraz przyznaniu dofinansowania na  

realizację zadania obejmującego opracowanie   „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Zarszyn” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  i Środowisko niezbędnym staje się 

podjęcie uchwały. Przedmiotowa uchwała jest obligatoryjnym załącznikiem do podpisania 

umowy o dofinansowanie.  

 

-Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę Wójta do projektu uchwały  polegającą na tym, iż w 

§ 1 po zdaniu - Opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zarszyn – należy  

dopisać: „ realizowanego w latach 2014-2015 r.”  

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 5 maja br. członkowie Komisji zostali 

szczegółowo poinformowani o opracowywanym Planie gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Zarszyn. Informacji w tym zakresie udzielił Kierownik Referatu Inwestycji Pan Eugeniusz 

Mazur. Po przeprowadzonej w tym temacie dyskusji członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały,  8 głosami „za”. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia środków finansowych pochodzących z Funduszu Spójności na realizację  

zadania „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zarszyn” w ramach Programu 
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Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 7. W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania.  

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, że w związku z otrzymanym w dniu 

20 marca 2014 r . pismem z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie informującym o pozytywnej ocenie wniosku oraz przyznaniu dofinansowania na 

realizację projektu pn. „Opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zarszyn”, 

niezbędnym staje się podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację w/w 

zadania w 2015 r. Przedmiotowa uchwała jest niezbędnym załącznikiem do podpisania umowy 

o dofinansowanie.  

 

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę polegającą na dokonaniu dodatkowego zapisu  w § 1 projektu 

uchwały po  zdaniu - Zaciągnąć w 2014 r zobowiązanie – o brzmieniu - „finansowe” na  

2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że członkowie Komisji – 8 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r.  

 

- Na wstępie Skarbnik Gminy zgłosiła w imieniu Wójta  dodatkową autopoprawkę  polegającą 

na dodatkowym zapisie w „ II Wydatki majątkowe w dziale 600   Transport  i łączność rozdz. 

60016 – Drogi publiczne gminne  – przy każdym zadaniu określenia „projekt”.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 5 maja br. Skarbnik Gminy Pani Ryszarda 

Mikołajek dokonała szczegółowej analizy projektu uchwały w sprawie zmian  w uchwale 

budżetowej na 2014 r. zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. Po przeprowadzonej 

dyskusji  członkowie Komisji – 6 głosami „za”, 1 przeciw i 1 wstrzymującym się   pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 

W dyskusji głos zabrali : 

- Radny Andrzej Mindur wnioskował o opracowanie dokumentacji na wnioskowaną od 8 lat  
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naprawę nawierzchni  drogi o długości 214 mb. w kierunku cmentarza w miejscowości 

Odrzechowa. 

 

- Radny Piotr Tutak zapytał o termin rozpoczęcia prac związanych z  odbudową drogi gminnej 

na terenie Zarszyna przy posesji p. Ciupka. Ponadto poinformował o tym, że w Komańczy jest 

czynny stary kamieniołom, z którego można pozyskiwać o połowę tańszy tłuczeń,  który można 

byłoby wykorzystać na naprawę dróg gminnych. 

 

- Pan Bogusław Rakoczy- Kierownik Referatu GKP odpowiedział: 

-  Radnemu Piotrowi  Tutakowi,  że wykonanie  remontu w/w drogi w Zarszynie przewidziane 

jest z chwilą otrzymania środków finansowych z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji za 

pośrednictwem Wojewody Podkarpackiego w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych.  

W zakresie pozyskiwania materiału na remont dróg gminnych sprawdzi tę proponowaną przez 

Radnego Tutaka  ofertę pod kątem skorzystania z niej na etapie prowadzenia remontów 

nawierzchni dróg; 

 

- Radnemu Andrzejowi Mindurowi, że można zlecić opracowanie dokumentacji na wykonanie 

nawierzchni bitumicznej wnioskowanej drogi, która będzie ważna przez okres 3 lat. Posiadając 

dokumentację, być może w tym czasie w miarę  pozyskania niezbędnych  środków finansowych 

uda się ten remont wykonać.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. Uchwała podjęta została większością 

głosów. Za jej podjęciem głosowało 13 radnych, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 9. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. 

 

Na wstępie Skarbnik Gminy poinformowała o niżej wymienionych  autopoprawkach  Wójta do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn, 

polegających na tym , że:  

 

- w § 1 ust. 2. pkt. 2. w roku 2014 : w zdaniu -Wydatki majątkowe zamiast „zmniejszyły  

się o kwotę 59 187,79 zł”  - wpisać -  „zwiększyły się o kwotę 5 187,79 zł” ; 

- w § 1 ust. 2. pkt.1 w roku 2015 określenie-„ Dochody majątkowe” zmienić na ” Dochody 

bieżące”… 

- w § 1 ust. 2. pkt.2 w roku 2015 w zdaniu -  Nastąpiło zwiększenie wydatków ogółem  

o kwotę 69 618.00 zł wpisać nowa kwotę „59 175,00 zł”, a w miejsce zdania : „Wydatki 

majątkowe zwiększyły się o kwotę 69 618,00 zł” wpisać : Wydatki bieżące zwiększyły się 

o kwotę 59 175,00 zł”. 
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Skarbnik poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Zarszyn jest 

wynikiem  zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. i  zmian  wprowadzonych zarządzeniami 

Wójta Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że członkowie Komisji – 8 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn . Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 10. W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego  pn. „Wykonanie sieci 

kanalizacji sanitarnej w Odrzechowej- etap II”. 

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż Gmina Zarszyn podpisała w dniu 

16 stycznia br. z Samorządem Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie umowę  

o przyznaniu pomocy Nr 000135-6921-UM0900108/11 w ramach działania” Podstawowe 

usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego PROW na lata 2007-2013 na realizację 

zadania pn. „Wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej w Odrzechowej – etap II”. Zadanie 

finansowane jest ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. W ramach podpisanej umowy Gmina Zarszyn uzyska dofinansowanie  

w wysokości 1 401,750,00 zł, na którą  to kwotę zaciągnie pożyczkę w Banku Gospodarstwa 

Krajowego.  Zaciągnięcie pożyczki umożliwi realizację tegoż zadania inwestycyjnego,  

i co z kolei przyczyni się do poprawy infrastruktury technicznej oraz warunków życia 

mieszkańców Gminy.  

 

Skarbnik Gminy wskazała na autopoprawki Wójta polegające na tym , że: 

 

- w  § 1 ust. 1 w zdaniu ; „Postanawia się zaciągnąć”-  wpisać – „ w 2014 r.” pożyczkę ……. . 

- w  § 3 ust. 1 w zdaniu ;” Zabezpieczenie spłaty pożyczki” – dopisać- „ i odsetek” stanowi 

…….. , 

- w  § 3 „wykreślić w całości” -  ust. 2, 

- w  § 3 ust. 3 otrzymuje brzmienie „ust. 2” . 

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że członkowie Komisji – 8 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 
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- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego  pn. 

„Wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej w Odrzechowej- etap II”. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 11. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pastwiska”.  

 

- Radni otrzymali projekt uchwały z uzasadnieniem z którego treści wynika, że w związku  

z przystąpieniem Gminy Zarszyn do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011-2016  

( przystąpienie do Programu nastąpiło Uchwałą Rady Gminy Zarszyn Nr XXXVII/330/2014  

z dnia 18 lutego 2014 r.) , realizowanego  przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Podkarpackiego, konieczne było przeprowadzenie dla Grupy Odnowy Wsi Pastwiska 

warsztatów z cyklu „Planowanie w procesie odnowy wsi”. Grupa odnowy wsi Pastwiska 

zgodnie z harmonogramem ustalonym przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Podkarpackiego uczestniczyła w warsztatach w dniach 3-4 kwietnia 2014 r. W wyniku 

przeprowadzonych zajęć powstał dokument planistyczny pn. ”Sołecka Strategia Rozwoju Wsi 

Pastwiska”. Zebranie Wiejskie Sołectwa Pastwiska Uchwałą  Nr 2/2014 z dnia 13 kwietnia 

2014 r. przyjęło „Sołecką Strategię Rozwoju Wsi Pastwiska”.  Kolejnym etapem uczestnictwa 

w „ Podkarpackim Programie Odnowy Wsi na lata 2011-2016” jest zatwierdzenie w/w 

dokumentu przez Radę Gminy Zarszyn.  

 

- Zastępca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej Pan Stanisław Burczyk oznajmił, że 

na posiedzeniu Komisji odbytym przed rozpoczęciem sesji członkowie Komisji dokonali 

analizy Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pastwiska. W trakcie przeprowadzonej dyskusji nie 

wniesiono poprawek i powyższy projekt  „Strategii” został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pastwiska”. Uchwała podjęta 

została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 12.  W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał treść  pisma Radnego Rady 

Powiatu Sanockiego Pana Tadeusza Nabywańca dotyczącego prośby o finansowe wsparcie dla 

ciężko chorego Wojciecha Hejnolda; 

-  drugie pismo, które odczytał Przewodniczący Rady Gminy wpłynęło od Pani Wacławskiej 

Agnieszki i dotyczyło wstrzymania realizacji  podjętej w dniu 26 marca 2014 r. uchwały Rady 

Gminy Zarszyn w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej 

na terenie wsi Odrzechowa stanowiącej własność Skarbu Państwa- Agencji Nieruchomości 

Rolnych. Uchwałą tą Rada Gminy wyraziła zgodę na nabycie w drodze nieodpłatnego 
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przekazania przez Agencję Nieruchomości na mienie komunalne gminy nieruchomość rolną  

o pow. 0,06 ha na urządzenie infrastruktury drogowej.   

  

- Radny Stanisław Burczyk sugerował, aby podjąć działania zmierzające   do eliminacji 

prowadzenia  handlu  sadzonkami drzew i krzewów w rejonie  parkingu przy Urzędzie Gminy  

na przyległym chodniku i przeniesienie go na plac targowy. Obecny sposób prowadzonej  

sprzedaży   przy placu parkingowym znacznie utrudnia parkowanie samochodów. 

 

- Radny Krzysztof Bałut wnioskował o podjęcie interwencji na szczeblu samorządu Powiatu 

Sanockiego dotyczącej pilnego przeprowadzenia  remontu drewnianego mostu na rzece 

Pielnica w ciągu drogi powiatowej Zarszyn-Odrzechowa w Posadzie Zarszyńskiej. Poprawiana 

wcześniej nawierzchnia tego mostu jest już ponownie zniszczona, co  znacznie utrudnia 

bezpieczne z niego korzystanie. 

 

-  Radny Andrzej Mindur zapytał Kierownika Referatu Inwestycji,  czy zgodnie z planem do 

końca czerwca br. zostanie opracowana aktualizacja projektu budowlanego na ukończenie 

budowy Szkoły Podstawowej w Odrzechowej. 

 

- Radna Alfreda Gierad oświadczyła, iż popiera wniosek Radnego Krzysztofa Bałuta o pilne 

wykonanie remontu  drewnianego mostu w Posadzie Zarszyńskiej, którego  stan nawierzchni 

jest bardzo zły (sterczące,  poodrywane  deski) i  stwarza duże zagrożenie dla przejeżdżających 

tam  samochodów. 

 

- Radny Janusz Dębski sugerował , aby dokładnie przeanalizować zgłaszany przez Radnego 

Piotra Tutaka temat możliwości pozyskania tańszego kruszywa z kamieniołomu w Komańczy. 

Druga  sprawa  zgłaszana przez Radnego  Dębskiego  dotyczyła rozwiązania problemu 

wałęsających się  psów. Radny wnioskował, aby w jakiś sposób dotrzeć do mieszkańców 

miejscowości Długie, by wyegzekwować obowiązek  trzymania psów w zagrodzie lub na 

uwięzi. 

 

Ad. 13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili: 

 

- Pan Bogusław Rakoczy – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej 

Rolnictwa Ochrony Środowiska i Gospodarki Mieniem Gminy przybliżył temat związany  

z przejęciem w zasoby Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych dwóch działek  

o pow. 00.6 ha, które stanowią obecnie drogę na gruntach w przysiółku Odrzechówki  

w Odrzechowej. Następnie dodał, że Pani Wacławska zarzuca Gminie, iż  grunt ten  przejęty  

został przed kilkudziesięcioma latami na Skarb Państwa bezprawnie i  obecnie w tej sprawie 

prowadzone są czynności wyjaśniające. 

 

-  Kierownik Bogusław Rakoczy odpowiedział: 

- Radnemu Stanisławowi Burczykowi, że mieszkańcy zadowoleni są z możliwości 

dokonywania zakupów sadzonek drzew i krzewów, a na istniejącym placu targowym brak jest 

dostatecznej ilości  miejsca. Niemniej jednak przeprowadzi rozmowy ze sprzedającymi  
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o przeniesieniu handlu na plac targowy. Ponadto  zaznaczył, że  tego typu  sprzedaż ma miejsce 

wczesną wiosną w związku z czym sygnalizowane  utrudnienia są przejściowe; 

- Radnego Krzysztofa  Bałuta poinformował, że temat ciągłych remontów drewnianego mostu 

na drodze powiatowej w Posadzie Zarszyńskiej jest dobrze znany w Starostwie Powiatowym 

w Sanoku m.in. z licznych sygnałów przekazywanych przez Urząd Gminy w Zarszynie. 

Następnie zaznaczył, że trzeba mieć nadzieję, że Starostwo Powiatowe znajdzie środki 

finansowe, aby w przyszłości przedmiotowy most przebudować podobnie, jak obecnie 

przebudowywany  jest most w Bażanówce; 

- Radnemu Januszowi Dębskiemu w sprawie dotyczącej trzymania psów na uwięzi Kierownik 

Rakoczy odpowiedział, że dla przypomnienia mieszkańcom o ciążących na nich obowiązkach  

na tablicach ogłoszeń  rozwieszone zostaną obwieszczenia informujące  

o bezwzględnym obowiązku  trzymania  psów na uwięzi lub w zagrodzie.  

 

- Pan Eugeniusz Mazur Kierownik Referatu Inwestycji poinformował Radnego Andrzeja 

Mindura , że zgodnie z wcześniejszym planem  czerwcu br. powinien już być gotowy projekt 

budowalny na ukończenie budowy Szkoły Podstawowej w Odrzechowej.  

 

Ad. 14.  Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 

podziękował wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , że  program 

sesji został w pełni zrealizowany. Ogłosił trzydziestą dziewiątą  sesję Rady Gminy Zarszyn  

w bieżącej kadencji 2010-2014  za zamkniętą.  

           

 

Protokołowała:          Przewodniczący 

Irena Kasza        Rady Gminy Zarszyn  

         mgr Janusz Konieczny
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